
1

Pagina 1 van 2 

 

> Retouradres Postbus 20301 2500 EH  Den Haag 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer  
der Staten-Generaal 
Postbus 20018  
2500 EA  DEN HAAG 
 

Datum 21 april 2010
Onderwerp Beantwoording kamervragen leden Bouwmeester en Heerts inzake de 

grote leegstand in justitiële jeugdinrichtingen 

 

In antwoord op uw brief van 18 februari 2010 met kenmerk 2010Z033356, deel ik 
u mee (wellicht ten overvloede) dat de vragen van de leden Bouwmeester en 
Heerts over de grote leegstand bij de justitiële jeugdinrichtingen, zijn beantwoord 
bij mijn brief van 12 maart 2010 (TK 24 587, nr.  379). 
 

De Minister van Justitie, 
 

Directoraat-Generaal 
Preventie, Jeugd en 
Sancties 
Directie Justitieel Jeugdbeleid
afdeling Jeugdsancties en -
preventie 
 

Schedeldoekshaven 100 
2511 EX  Den Haag 
Postbus 20301 
2500 EH  Den Haag 
www.justitie.nl 
 

Ons kenmerk 
5649394/10 
 

Uw kenmerk 
2010Z03356 
 

Bijlagen 
1

Bij beantwoording de datum 
en ons kenmerk vermelden. 
Wilt u slechts één zaak in uw 
brief behandelen. 
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Directoraat-Generaal 
Preventie, Jeugd en 
Sancties 
Directie Justitieel Jeugdbeleid
afdeling Jeugdsancties en -
preventie

 

Datum 
21 april 2010  
 

Ons kenmerk 
 

Antwoorden van de Minister van Justitie op de vragen van de leden 
Bouwmeester en Heerts (beiden PvdA) aan de staatssecretaris van 
Justitie over grote leegstand in justitiële jeugdinrichtingen. (Ingezonden 
18 februari 2010, nr. 2010Z03356) 
 
Vraag 1: 
Kent u de berichten “Staatssecretaris Albayrak op bezoek in Den Helder” 
1) en “Exodus jeugdgevangenis”? 2) 
 
Antwoord: 
Ja. 
 
Vraag 2 
Is het waar dat er sprake is van grote leegstand in de justitiële 
jeugdinrichtingen (jji’s)? Zo ja, hoe groot is de leegstand? 
 
Antwoord 2: 
Ja, ik verwijs naar tabel 11 van de bijlage bij mijn brief over de leegstand in de 
justitiële jeugdinrichtingen van 12 maart jl. (kamerstuk 24 587, nr. 379) 
 
Vraag 3: 
Wat zijn de oorzaken van deze leegstand? 
Vraag 4: 
Is het waar dat de criminaliteit onder jongeren afneemt? 
Vraag 5: 
Is het waar dat vaker alternatieve straffen worden opgelegd? Zo ja, 
welke en waarom? 
Vraag 6: 
Heeft deze leegstand gevolgen voor het personeel? Zo ja, welke? Is het 
waar dat een deel van het personeel niets te doen heeft? 
Vraag 7: 
Wat betekent de leegstand voor de verbetermaatregelen die de laatste 
jaren zijn genomen als gevolg van de inspectierapporten over de jji’s? 
Vraag 8: 
Welke maatregelen bent u naar aanleiding hiervan voornemens te 
treffen? Klopt het dat de Doggershoek mogelijk tijdelijk wordt gesloten? 
Zijn er alternatieve bestemmingen voor deze (en andere) locatie(s) 
voorhanden? 
 
Antwoord 3 tot en met 8 
Ik verwijs naar mijn brief met bijlage van 12 maart jl.  
 
Vraag 9: 
Kunt u deze vragen beantwoorden voor het algemeen overleg van 18 
maart 2010 over de jji’s? 
 
Antwoord 9: 
Ja. 
 
1) Noordhollands Dagblad, 12 februari 2010 
BN De Stem, 13 februari 2010 
 


